
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 

 

Emne: 2021-12-02 referat 

 

Mødedato 

2. december 2021 

Mødested/lokale 

Sognelokalet 

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet kl. 

19.00 

Deltagere  

Fællesbestyrelsen 

Fraværende 

Troels 

 

Dato 

27-12-2021 

Referent 

Jette Lehmann 

Direkte telefonnr. 

23 65 73 14 

Journalnr. 

17.01.01-P35-6-21 

 

 

Dagsorden 1. Punkter til eventuelt, hvis der er tid – 5 min. 
2. Nyt fra – 30 min. 

Formanden: 
Præsentation af Fællesbestyrelsen 
Fællesbestyrelsen har konstitueret sig igen. Se evt. referat fra sidste møde 
Valgmøde på Engum skole, der var mange emner på, men måske fik vi ikke så 
meget med om skolen herfra. Det omhandlede meget lokalrådet og BEAT’s 
punkter, men Brian gik derfra men en invitation fra borgmesteren. 
Formøde med ledelsen. 
Besøg fra teknisk forvaltning vedr. orangeriet i daginstitutionen, som vi fortsat 
forventer at få bygget. 
Brian har haft møde med den nye bestyrelse i Lokalrådet, og det forventes at 
der fortsat vil være et frugtbart samarbejde 
Brian er kommet med i et udvalg der skal arrangere Nytårskur for 
lokalområdets interessenter, foreninger, Fællesbestyrelse, Lokalråd, BEAT, 
Legepladsudvalget har haft besøg af Kompan og har kigget på muligheder. 
Der er store og gode planer for vores udearealer. Der er kommet et oplæg, 
som efter lidt tilretning fremlægges for ledelse, medarbejdere og 
Fællesbestyrelse. Og sidenhed for eleverne. 
Festudvalget for mellemtrinnet har arrangeret en diskofest. Alle forældreråd 
er med i arbejdet og det bliver stort. 
Ledelsen 
- CH: 

Team Rynkeby, overvejes til næste møde 



 

 

1:1 samtaler med alle medarbejdere 
ledergrundlag/strategidage,  
skriv til Sognebladet fra Connie og Elisabeth,  
Corona-pas  skal fremvises af medarbejderne 1 gang om ugen, efter det 
ekstraordinære skoleledermøde i morgen laves en plan for hvordan vi 
håndterer det her,  
Sygefravær – vi har inviteret arbejdsmiljøkonsulent fra U&L  til at deltage i 
arbejdet sammen med Medudvalg.  
Julegudstjeneste deles i 2 den 21/12. Vi har ikke krybbespil for alle i år. 

- JL: 
Aflysning af klippe klistre aften på baggrund af møde med 
sundhedsmyndighederne – 210 tilmeldte. Håber på bedre tider næste år. 
Vi er ramt af sygdom og andet fravær i SFO og det betyder at vi er lidt 
bagud med vores julehemmeligheder, men vi arbejder på at nå det. Vi har 
været på tur til Gittes keramikværksted i dag. 
Vi har haft bag for en sag og har sendt et beløb på 2.104 kr. til Børns 
vilkår. 
Vejle kommune er ikke længere arbejdsmiljøcertificeret længere, og det er 
arbejdstilsynet der har overtaget opgaven. Vi har fået meddelelse om at vi 
får tilsyn både i hele Landsbyordningen indenfor det næste år. 
Vi har fået ansat en ny skolepædagog til et barselsvikariat på Engum Hus. 
Klaus Nielsen, tiltræder 1. januar 2022. 
Elevrådet: 
Vi har haft juleklippedag i almen skolen, alle børn fik æbleskiver og havde 
en rigtig fin dag. 
Elevrådet har til opgave at vurdere og udvælge hvilken dør, der bliver 
årets vinder i flotteste julepynt. Vinderne afsløres til morgensang fredag 
morgen. 
EG: 
Ledermøde i dagtilbud, hvor der blev præsenteret et tilbud om et 
samarbejde med de lokale idrætsforeninger, om idrætsaktiviteter for 
daginstitutionsbørn. Konceptet er at medarbejdere skal følge børn til 
aktiviteter og forældrene skal hente. 
Nyt badeværelse til vuggestue er bevilget ekstraordinært, men det kniber 
lidt med at få håndværkere til opgaven. 
Der arbejdes med dialogprofiler og handleplaner i daginstitutionen. 
Lucia kommer til at foregå udenfor mandag den 13. kl. 10.00. 
Der er aftalt Lucia i kirken, men vi undersøger sundhedsmyndighedernes 
anbefaling inden. 
Medarbejdere 
BO: 2 nye elever på Engumhus, et hos Stjerner og et hos Supernovaer. 
Masser af julehygge og drillenisser.  
CB: 
Emneuge i uge 47 om Kenya. En rigtig god uge, der har givet eleverne et 
meget godt indblik i vilkårene i Kenya.  
Travlt i SFO 
LL: 



 

 

Pædagogstuderende i daginstitutionen, Louise. 
Vi nyder at maskinerne er færdige med arbejdet. 
Møde om overgangsarbejdet med Tirsbækgård med ledelse og 
medarbejdere. 
Julerier i daginstitutionen. 
Forældre 
Merete: vi skal huske at brede fortællingen om at Engum ikke skal være 
overbygningsskole, men gerne udvides til 2 spor på hver årgang. 

3. Præsentation af Connie og Elisabeth– 10 min. 
Connie Tolderlund Hadberg, 57 år og bor i Horsens. Har arbejdet med ledelse i 
mange år, blandt andet de sidste 7 år som skoleleder på Grejsdal skole.  
Connie har ikke erfaring med ledelse af en Landsbyordning, men der er gode 
kræfter at læne sig op ad her. Connie har arbejdet en del år med voksne. 
Connie har 2 voksne børn og en hund der hedder Otto. 
Connie er i gang med en narrativ uddannelse, som afsluttes i februar 2022. 
Connie er kommet godt i gang, er blevet godt taget imod og er glad for at 
være her. 
Elisabeth Gade, 47 år og bor i Assendrup, nærmere præsentation følger på 
næste møde 

4. PR gruppen – 20 min 
Der skal arbejdes med en skarpere profil. 
Daginstitutionens hjemmeside overgår til AULA. 
Facebook fungerer godt med det formål der er tiltænkt 
Video som fortæller om Landsbyordningen om området, spørg eventuelt udi 
lokalområdet om nogen vil hjælpe. 
Forvirring om navn, skarpere profil. 
Fælles hjemmeside 
Opdateret hjemmeside er vigtigt 
Navnet; det var vigtigt med ét navn til hele organisationen, da 
Landsbyordningen blev etableret. 
Ensartet udseende på alle dokumenter 
PR gruppen holder et nyt møde, om at lave en handleplan for arbejdet. 

5. Samarbejde med lokalrådet om fremtiden – 15 min 
Punktet er udsat til næste møde 

6. Revidering af ”Princip for brug af mobiltelefoner i skoletiden” – 20 min 
Debat om brug af Smart Watches i skole og SFO. 
Medarbejderne skal sørge for at få låst mobiler i skabene og ikke lægge 
ovenpå eller ved siden af. 
Vi skriver ind i princippet, at såfremt børn har smart Watch på, skal 
telefonfunktionen være slået fra hele dagen i både skole og SFO tiden og det 
skal kommunikeres tydeligt ud til alle forældre med de pædagogiske 
overvejelser der begrunder det. 
Ledelsen reviderer udkastet og sender til godkendelse på næste møde. 
Princippet revideres igen i januar 2023, efter indsamling af data. 

7. Revidering af ” Princip for skole – hjem samarbejde” – 20 min 
Punktet er udsat til næste møde 



 

 

8. Eventuelt – hvis der er tid. 
Robert har været til generalforsamling i EUI. De er glade for samarbejdet om 
kunstgræsbanen, men der er et ønske om bedre oprydning(madpakker, 
legetøj, mv.) 
Næste Fællesbestyrelsesmøde den 24. januar 
Næste formandsmøde den 13. januar 2022 

 

Bilag  Princip for brug af mobiltelefoner i skoletiden 

 Princip for skole-hjemsamarbejde 

Evt. bemærkninger  
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